
Bilag: Omkring forslag på stier 
Bestyrelsen fremlægger et forslag på at få lavet stier i disse områder. (Billede nederst med grønne stier) 

Vi skal værre opmærksom på at vi har vedligeholdelsespligten på disse stier. Stierne kan lappes, men 

stenene er udgået af produktion. De er 40+ år gamle. Underlaget er mange steder skyllet væk. Ødelagt af 

rødder eller bare generelt slidt. Derfor skal vi i aften sammen kigge på hvad er det vi ønsker med vores 

område. Der er mange, der har henvendt sig til mig for hvad er skal ske med stierne.  Men sandheden er at 

vi har set i øjnene at det bliver dyrere og dyrere at holde stierne i orden. Det andet problem vi har er, at der 

er ingen nye sten at få. Så det kan ikke lade sig gøre at få reparationssten. Forslaget er en kontingentstigning 

på 100 kr. per husstand per måned. Dette gør vi har en forventning om det vil give knap 870.000 kr. om året. 

Det vil sige vi kan lave en sti hver 15. måned. Der er i alt 5 stier der skal laves. De varierer i længde, så nogle 

bliver billigere og nogle bliver dyrere. Måske hurtigere alt efter pris. Hvis vi sætter beløbet ned, vil det tage 

længere tid - jo mindre beløb, jo længere byggeproces, og endnu værre, jo dyrere pris på projektet. Vi håber 

på opbakning til dette forslag. 

 


